



澳 門 足 球 總 會
M A C A U F O O T B A L L A S S O C I A T I O N

(球僮報名表)
(Match Helper Entry Form)

吋半 近照
一張

1-Recent photo
1¹/₂ inches

(請用正楷填寫資料 PLEASE USE CAPITAL LETTERS TO FILL IN)

姓名 Name (中文 Chi) : _____ 性別 Sex : _____ 年齡 Age : _____

(英文 Eng / 葡文 Port) : _____

身份証號碼 ID Card No. : _____

聯絡電話 Contact No : _____ 電郵地址 Email : _____

學歷程度 : 大學 中學 小學 其他_____

Academic Certificate : University Mid school Pri school Others_____

語言能力 : (懂書寫 Writing 中 CHI 英 ENG 葡 PORT)

Language Ability : (懂溝通 Communicate 中 CHI 英 ENG 葡 PORT)

電腦能力 Computer Ability : (文書處理 MS office 可攜式文件格式 PDF)

球僮經驗 Experience of Match Helper : 有 Yes 無 No

駕駛執照 Driver Licence : 有 Yes 無 No

交表地點 Location of submit form : 澳門足球總會 秘書處 (MFA Office)

所有報名者，必須參加由澳門足球總會安排理論和實習課程，時間將於稍後公佈。

All participators, must be participate in the theory and practice course of the above item which will be arranged by the MFA, date and time will be announced shortly.

申請者簽署

Applicant's Signature

日期

Date

*家長/監護人簽署(姓名 Name: _____)

*Signature of Parents/Guardian

* (如未滿十八歲者，須家長或監護人簽署。)

Applicants under the age of 18 must have consent signature from a parent or guardian.

聲明 Declaration

本人的健康及體能良好，適宜參加上述課程。如果因本人的疏忽、健康或體能欠佳，而引致於參加這項活動時傷亡，主辦機構則無需負責。

I, the undersigned, am physically fit and healthy to join the captioned course. The MFA is not responsible for the death and injury caused by my negligence and physical or health unfit.

本人確認及同意澳門足球總會(簡稱“足總”)收集及持有本人於填寫個人記錄時所提交之個人資料，並同意該等資料將用於有關足總之日常運作目的。

I, the undersigned, hereby acknowledge and give consent to the MACAU Football Association Limited ("MFA") to collect and hold my personal data for the purposes of and in relation to the daily operations of MFA.